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Aan het gemeentebestuur van Bloemendaal 
 
Geachte leden College-  en leden van de raad, 
 
Er is begrip voor het feit dat de Gemeente Bloemendaal een bijdrage dient te leveren 
aan het oplossen van de heersende woningnood en de gemeentelijke bouwgrond 
Blekersveld langs de Randweg hiervoor bestemt. 
 
Graag vraag ik u ook begrip voor het feit dat de Gemeente Bloemendaal gekenmerkt 
wordt door (doorgaans) hoogwaardige kwaliteit bebouwing. 
Als rentmeester over het bloemendaals grondgebied heeft het gemeentebestuur de 
plicht deze traditie van conserverend en prudent ruimtelijke ordening beleid te 
continueren. 
 
Het moge duidelijk zijn dat de regionale- en landelijke woningnood niet in 
Bloemendaal kan worden 



opgelost.                                                                                                                        
                 
Dus bouwen met mate zal de norm dienen te zijn. 
 
Wel kan zelfs al met één woontoren het karakter van Bloemendaal worden 
aangetast.                                                                                                                      
                   
Eén van uw bouwvarianten* voorziet in een dergelijke hoge woontoren , die als 
landmark in de wijde omgeving zichtbaar zal zijn. 
 
Van oudsher bewegend langs de Kleverlaan richting Haarlem is er de groene 
beleving van het ‘Ruysdael’ achtige landschap van grasland omzoomd door bomen. 
Een woontoren zal dit beeld ruw verstoren, tevens wordt de groene buffer tussen de 
kernen Bloemendaal een Overveen hiermee ernstig aangetast. U genoegzaam 
bekend zijn de weilanden langs de Kleverlaan behorend tot landgoed de Beek als 
geheel gerangschikt als Rijksmonument en is dit onderdeel van de bloemendaalse 
landgoedgordel. 
 
Het Blekersveld ligt bovendien in de zichtlijn van uitzichttoren ’t Kopje van 
Bloemendaal (54m) naar de St.Bavokerk (78m) op de Grote Markt in Haarlem.  
Ook die zicht-as dient gekoesterd te worden. Variant 2 Blekersveld  voorziet in 6-16 
bouwlagen (45m?), waardoor het vrije zicht op de St.Bavo belemmerd wordt.  
 
In deze discussie wordt regelmatig verwezen naar hoogbouw bij de Rijp en 
Oldenhove om hoogbouw bij Blekersveld te vergoelijken. In tegenstelling tot deze 
hoogbouw komt woontoren Blekersveld in open terrein te staan. 
 
Tot slot en mogelijk ten overvloede herinneren we u aan uw plicht een 
zichtlijnenstudie te laten uitvoeren voor dit bouwproject. 
Mag ik U aanmoedigen zelf de uitzichttoren te bezoeken (dagelijks geopend) om het 
zelf te aanschouwen? 
 
Is er draagvlak onderzoek verricht onder de bevolking van Bloemendaal? Is er 
nagedacht of dit voorstel de toets van de Raad van State kan doorstaan? 
Bloemendaal let op uw saeck!           
 
Met bloemendaalse groet, 
 
               
 
 
 


